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                                                                                       Niklas Lundgren 

                                                                                       Mats Larsson    

   Ingmar Ekström 

                                                                 Andreas Roxenborn 

                                                                  

§65  Mötets öppnande                                                   
Rolf Brehmer förklarade mötet öppnat. 

 

§66 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

 

§67 Föregående protokoll 

Protokollet godkändes.                                            

 

§68 Fiberprojektet (Fibbe) 

CRS rapporterar att allt går enligt plan 116 hus är klart fram till tomtgränsen. 

89 har kabel till husvägg. 

TELIA kommer att ha kabel klart till UC 24/9. Påbörjar driftsättning 1/10. 

COM HEM är uppsagda med vissa möjligheter till förlängning om FIBBE blir försenat. 

CRS fakturerar enl plan. Projektet undersöker med TELIA när första fakturan kan förväntas. 

 

§69 Rapporter från sektionerna                                    
 

Värmesektionen     Intet 

 

Ekonomi                  Balans- o resultatrapport presenterades. Ok!  

                                 Nästa utdebitering blir högre ( enl fastställd utdebiteringsplan) 

                                 Kassören informerar om detta. 

                                 Kassören ser över hur vi budgetmässigt kan hantera lånet på enklaste sätt.                                                                                      

  

Miljö                       Planerad trädfällning klar. 1 ny gräsklippare finns i varje förråd. 

                                                                                                                                                                                                 

Garage                    Panelbyte klart. 

 

Kabel-TV              Projekt Fibbe se ovan . 

 

§70  Post och annat  
Intet 

 

 

 



 §71 Uppdragslistan (listan bifogas) 
 Värme påminns om värmemätarbytet skall vara klart 1/9-12 

( tillägg Ola har meddelat 22/8 att mätarna är beställda o bytet är på gång) 

Panelbyte Garage klart. 

 

 

§72 Övriga frågor. 

-Vv 424 har fått föreläggande att vidtaga åtgärder för att undanröja luktolägenhet ( av 

SMOHF) 

-Mycket störig fest i området . Polis fick tillkallas. 

-Soptunnan vid bollplan kommer att tömmas regelbundet av Miljö.  

 

§73  Kommande möte    
Möte                                 Datum                             Ansvarig 

8                                      09-17                               Ola 

9                                      10-22                               Ingmar 

10                                    12-03                                Mats 

Städdagar    21/4 och 20/10 

 

§74  Avslutning 

Ordföranden förklarade mötet avslutat .  

 

  

 

 

 

  Vid protokollet:  Justeras: 

 

 

 

 

 

Rolf Brehmer                                          Mats Larsson 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 


